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Sayın R.Tayip ERDOĞAN
Başbakan

Tarih
Sayı

:03.02.2012
:2012 1579

Konu : Karacaören II Baraj su}.ıınun, Antalya ili içme. kullanma ve endüstri suyu olarak
akıtılması hk.

Sayın Başbakanım;

İlimize bağlt Karacaören Baraj suyu; ilimiz bilgilendiri|meden, DSİ Genel Müdürlüğü ile
Aıtalya Büyükşehir Belediyesi arasında yapılan protokoller ile Antalya'ya içme, kullanma ve
endüstri suyu olarak akıtılacağını. 2012 yılı içerisinde de inşaat ihalesinin yapılacağınr
nihayetinde bu giiı öğrenmiş bulunmaktayız.

Oysa; Antalya milletvekili Sayın Menderes lÜRgl'in Belediye Başkanlığı döneminde bu
proje giindeme gelmiş dönemin CHP'li Meclis üyeleri ve yanriaş basın ayaklanmrş
"Karacaören Baraj suyunun kirli olduğu bahisle; Antalya'ya kirli su içirtmeyiz!" şeklinde bir
dizi eylemlere başvurmuşlar, dönemin MHP Meclis üyeleri de bu eylemleri desteklemiştir.

Dönernin Belediye Başkanı Saym Menderes lÜRrl'in bu projeden vazgeçmesi CHP+MI{P
teksesliliğinden gelen siyasi baskılar değil karacaören Baraj sulırnun tehlikeli olduğunu
öğrenmeleri ve "tehlikeli riski" göze almaması ve Antalya halkın_ın sağlığına özen
göstermesinin sonucuydu.

Dönemin ASAT (Antalya Su ve Ahk Su idaıesi) yetkilileri "Yaphğımız araştırmalar ve su
tahlilleri sonucunda Karacaören Barajından içme suyu alınmasının tehlikeleri olacağını tespit
ettiğimizden pğeden yazgeçtik. Baraj sulunun içilebilir duruma gelmesi için önlemleri
aldıllan sonı,ıı en az 50 yıl beklenmesi gerektiğini gördük. Bu nedenle de Manavgat suyunu
tercih ettik" diye görüşlerini ifade etmişlerdir.

Bu gıın itibari ile Sayın Menderes TÜREL'in yerinde CHP'li Mustafa AKAYDIN Belediye
Büyiikşehir Başkanlık makammda oturmaktadır. Bu süreç içerisinde neler değişmiştir ki
Kaıacaören Baraj suyu birden temizlenerek içme sulu haline gelmiştir?

Dönemin Isparta Valisi Sayın Ali Haydar ÖNER 20,09.2009 tarihli demecinde ..Karacaören
Barajına akan dereler var. Çiinkü yerleşim birimterinin kanalizasyon sistemi yoktur ve bu
nedenle pis sular derelere, oradan da Baraja kanşıyor. Baraj çevresinde birçok alabalık tesisi
var. Tez zamanda buna çöziim bulmamız, öncelikli olarak barajın bu pislikten, kirlililıen,
olumsuz etkileşimden kurtanlması lazım" diye ifade etmişlerdir.
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Burduı Gazeteciler Cemiyeti taıafından 04.02.2012 tarihinde organize edilen "Karacaören Baraj
su)T ınun Antalya iline İçme. kullanma ve endüstri suyu olarak kullanılmasına" dair aşağıda imzası
bulunan Sivil Toplum Kuruluşlanna ait oybirliği ile alınan
Sonuç Bildirgesidir. 04.02.20 1 2
Burdur, Karacaören Baraj Suyu;

l.Alternatif

- Antalya ilininı içme. kullanma ve endüstri suyu olarak kullanabileceği başta Manavgat suyu
olmak iizere birden fazla altematifi bulunmaktadır. Öncelikle bu altemaıiflerin kullanılması
gerekmektedir.

- Bu sebeple, kesinlikle Karacaören Baraj sulıınun, bir başka il için içme, kullanma ve
endüstri suyu olarak kullanrmına karşıyız.

2.Alternatif

Antalya ili; Karacaören Baraj suyunu içme, kullanma ve endiistri suyu olarak;
- Baraj suyu girişine yapılandıracağı Antma Tesisi ile sağlamalı,
- Baraj yine eskisi gibi kullanıma açık olmalıdır.

Süleyman ERMAN
CHP Burdur İl Başkanı

Mustafa TULUM
Bucak İl Genel Mec. Üyesi

Kemal KIJBILAY
Burdur Ziraat Odası Başkanı

Hasan Yalçın MEÇİKOĞLU
Bucak Ticaret ve Sarıayi Odası

Yönetim Kurulu Başkanı

Muza ffer ÖZDEMiR
Bucak Ziraat Odası Bşk

Ramazan AYAZ
Bucak Belediye Başkanı

Yusui KEYİK
Burdur Ticaret ve Sanayi Odası

Yönetim Kurulu Başkanı

.. Yakup YLLDIZ
KOY-KOOP Birlik Bşk.

I"atih DiNÇ
İşletmeci

Osman KARAKAYA
AKP Burdur İl Başkanı

Baki VAROL
Burdur Ticaret Borsası

Yönetim Kurulu Başkanı

Kamil ÖZCAN
Damızlık Sığır Yetiş.Bir.Bşk.

Atiıa YEŞILGoZ Hasan KURT
MHP Burdur Merkez İlçe Bşk. Bucak İl Genel Mec. Üyesi

Alim CAN
Isparta S u Ürtiırı.Yet. Bir.Bşk
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- Antalya ili; Karacaören Baraj suyunu içme, kullanma ve endüstri suyu olarak 2045 yılı
planlan doğrultusunda kullanmayı düşünmektedir.

- Bu sebeple, Karacaören Baraj suyunun kullanım projesi 2040 yılına kadar dondurulmalıdır.
3.Alternatif

Sebahattin AKKAYA
Burdur Belediye Başkanı
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Burdur Doğa Sporlan Kulübü Başkan Hüseyin ŞENOL 22.03.2009 tarihli demecinde " 800
derecede yakılıp imha edilmesi gereken tıbbi atıklann Karacaören Baraj gölüne boşaltılmış
olması sadece Baraj gölündeki canlılara ve çevreye değil, insan hayatı içinde ciddi bir
tehdittir" diye ifade etmiştir.

Karacaören Barajı ^ nda;
ı Bahk çiftlikleri
o Isparta Belediyesi Atıksu Antma Tesisi,
. Isparta Deri Organize Sanayi,
ı Mermer İşletme Tesisleri.
ı yerleşim yerleri,
o Meü.ve suyu fabrikalan,
. Tanmsal faaliyet gösteren tesislerin atıkları kirletici faaliyet olarak dikkate alınmış

mıdır?
Bu baraj suyundan o biilgede yaşayan köylülerimiz istifade etmektedir, o bölgede birçok balık
çiftliği bulunmaktadır. baraj onlann geçim kaynağıdır. Bu baraj koruma altına alındığı zaman
o bölgede yaşayan köylülerimizin durumlan dikkate nazara alınmış mıdır?

Aynca; dönemin Isparta Valisi Sayın Ali Haydar ONER'in 20.09.2009 tarihli demecindeki
hususlar dikkate alınmış mıdır? Bunlaıa çöziirn iiretilebilmiş midir?

Dönemin lsparta Valisi Sayın Ali Haydar ÖNEn ite Antalya Büyiikşehir Belediye Başkanı
Sayın Mustafa AKAYDIN'ın sinsice aldıklan bu karardarı Burdur ilinin yetkilileri
bilgilendirilmez mi? Görüşleri alınmaz mı? İt olarak, ilimizde bulunan bir değerin
kullanımında hiç mi söz hakkrmız olmaz? Doğrusu bunlan da anlayabilmiş değiliz.

Bildiğiniz iizere bedelli askerlik kaldınlmıştır. Bundan en çok da ilimiz etkilenmiştir. Şimdi
baluyoruz ki bilgimiz haricinde ilimizde ki bir baraj suyu bir başka yere akıtıImak
istenmektedir. Bu durum ilimizde ciddi manada tedirginlik oluşturmuştur.

Bir dönem bir taraftan "Manavgat Suyu"nun İsrail'e pazarlanması düşünülürken, öte yandan
içme ve kullanma suyu olarak bir başka ilden su akıtılmasını da manlklı bulmamaktayız.

Sonuç olarak; Antalya bizim komşumuzdur, ticari ve insani bağlanmızın sürekliliği vardır.
Antalya halkrnın sağlıklı içme ve kullanma suyunu kullanmaslnı arzu ederiz. Ancak; bir
tarafta İsrail'e pazarlanması düşiinülmüş bir su varken, Burdur karacaören Baraj suyunun
giindeme alrnmasını yadırgıyor bu uygulamanın Manavgat suyu iizerinde yoğunlaştınlması
konusunda il olarak desteklerinizi bekliyoruz.

Saygılarımızla,
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